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Yifan Xu 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Cross-border arbitration and dispute resolution 

◼ Litigation 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Xu works as a junior associate in the Commercial Dispute Resolution Department. She works on 

commercial dispute cases relating to private equity and venture capital, mergers and acquisitions, 

commercial tenancies, and international sales of goods.  She has handled cases before the China 

International Economic and Trade Arbitration Commission, Shanghai International Arbitration Center, 

and Shenzhen Court of International Arbitration. 

EDUCATION 
Ms. Xu received a Bachelor of Literature degree and a Bachelor of Law degree in 2018 from Renmin 

University of China.  In 2021, she obtained a J.D. degree from Emory University School of Law. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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徐一凡 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 跨境仲裁与争议解决 

◼ 诉讼 

工作经历 

徐一凡女士专注于处理商事争议解决案件，这些案件涉及投融资、兼并收购、商业租赁、国

际货物买卖等领域。 

在仲裁方面，徐一凡女士曾经代理客户处理中国国际经济贸易仲裁委员会、上海国际仲裁中

心、深圳国际仲裁院规则下的纠纷案件，同时还为客户在仲裁前及仲裁过程中遇到的法律问

题提供法律建议。 

教育背景 

徐一凡女士于 2018 年毕业于中国人民大学，获得文学学士和法学学士双学位。之后赴美国埃

默里大学进修法律，2021 年 5 月获得 JD 学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


